

### **Featured Exhibitor** 焦點參展商:











See more 更多

Consumers don't choose wine in the same way in France as in China or the United States. So what's for Hong Kong and Asia? Restaurant & Bar Hong Kong x Gourmet Asia will land from 6 - 8 Sep 2022 at HKCEC. Welcoming over 300 brands will be presenting the most sought-out products, including food and drinks, wines, equipment and supplies, as well as innovative business solutions, to meet the steep and evolving standards of the dining scene.

法國、中國或美國的消費者在選購葡萄酒時會考慮的事情都會截然不同。那麼對於香港 和亞洲來說情況又會是怎樣呢? 香港餐飲展 X 亞洲高端食品展將於 2022 年 9 月 6 至 8 日再度於香港會議展覽中心舉行。雲集超過 300 個品牌,為您提供現今最新的餐飲食 材、葡萄酒、設備和配件,以及商業科技,助您在餐飲及款待業中穩操勝券。



#### **Highlighted Events: Pairing Sensations**

# PAIRING

賞酒嘗味饌選

**Last Call for Entry!** 

Earn complimentary marketing exposure for your restaurant! 最後機會參加! 免費為你的餐廳增加曝光率!



The combination of food and wine works like an orchestra, composing a pleasing symphony. Submit your creative dish and beverage pairing and let it shine! 食物與飲品密不可分,適當完美 的搭餐選擇,可以令味蕾勾勒出意想不到的驚喜。 立即參加活動提交一款菜餚以及一款酒品的創意配 搭,讓我們為你的精彩配搭帶給更多大眾!

\*Deadline截止日期: 31 July



## Wine Tasting Theatre 醇酒品味廳



Known as one of RBHK x GA's renowned featured events! Wine Tasting Theatre will gather sommeliers and certified wine masters to share their extensive wine knowledge. Wine experts will guide attendees to explore the world of wine through wine tasting and have in-depth exchange with the wine experts.

作為香港餐飲展X亞洲高端食品展出備受矚目的 活動之一,醇酒品味廳將集結一眾侍酒師和葡萄 酒大師與大家分享酒的知識。各路專家將透過品 酒環節以及與在場人士的深度交流來引領一眾愛 酒之人探索美酒的世界。

#### With Strong support from the Industry 我們擁有行業代表作為後盾











## Co-located with 同場舉行:





Organiser:



markets

**Informa Markets** 

Hong Kong

+852 3709 4981

visit@rbhk-ga.com

1701-05, 17/F, China Resources www.RBHK-GA.com Building, 26 Harbour Road, Wanchai,



f in RBHKGA